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projekt 

Rada Gminy w Miedzianej Górze 
Radni-Sesja 

 
Protokół nr XL/2021  

z sesji w dniu 29 grudnia 2021 r.  

 
Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 20:09 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 
1. Marcin Karczewski 
2. Sławomir Kozieł 
3. Rafał Micigolski 
4. Zdzisław Moćko 
5. Bożena Modrzejewska 
6. Marek Podsiadło 
7. Jan Reczyński 
8. Dariusz Siwek 
9. Bogusław Sobczyk 
10. Wiesław Tokar 
11. Jarosław Wałek 
12. Rafał Wiórek 
13. Łukasz Woźniak 
14. Bożena Wychowaniec 
15. Anna Zapała-Śledź 
 
Link do nagrania z posiedzenia: https://www.youtube.com/watch?v=GJ1-W37mRfU 
 
 
1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski –otworzył XL sesje Rady Gminy oraz przywitał 
wszystkich obecnych. 
 
2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdził, że na sesji obecnych jest 14 radnych i Rada 
Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Raport obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Listy obecności sołtysów i osób 
biorących w sesji stanowią załącznik nr 2 i nr 3  do protokołu. 

3. Wybór sekretarza obrad – radny Sławomir Kozieł – wyraża zgodę  
 
Wójt Gminy Damian Sławski – zabiera głos – mówi, że na tej sesji w porządku obrad znajdują się dwa 
ważne punkty: przyjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Miedziana Góra na 2022 rok oraz 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2022-2036. Dodaje, że 
są to strategiczne dokumenty.  

Głosu zabrali następnie:  
- Senator RP Krzysztof Słoń 
- Starosta Kielecki Mirosław Gębski 
- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego Kamil Piasecki 
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4. Przyjęcie porządku obrad. 
 

 radny Łukasz Woźniak – zgłasza wniosek w sprawie dodania do porządku obrad punktu „Prezentacja 
multimedialna projektu budżetu na 2022 rok”.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia punktu "Prezentacja multimedialna projektu budżetu na 2022 rok". .  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6)Sławomir Kozieł, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz 
Woźniak 
PRZECIW (7)Marcin Karczewski, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, 
Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Bożena Wychowaniec 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że wniosek nie został uwzględniony  
 
 

 radny Dariusz Siwek – zgłasza wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktów: 9,10,11, aby 
jeszcze na komisji budżetu przedyskutować projekt bu7dżetu na 2022 rok   
 
9. Zapoznanie z treścią uchwał II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  
10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 
2022-2036.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2022 rok.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad punktu nr 9 .  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (5)Zdzisław Moćko, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że punkt nr 9 został usunięty  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad punktu nr 10.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
PRZECIW (4)Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że punkt nr 10 został usunięty 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad punktu nr 11.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
PRZECIW (4)Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że punkt nr 11 został usunięty 
 
 

 radny Zdzisław Moćko – zgłasza wniosek o przesunięcie w porządku obrad punktu nr 6 tj.: 
„Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami XXXVI-XL” przed punkt 
„Zapytania i wolne wnioski”.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przesunięcie punktu 6 przed punkt" Zapytania i wolne wnioski". .  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
PRZECIW (4)Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że wniosek został przyjęty.  
 
Brak więcej wniosków.  
 
Głosu zabiera 
Wójt Gminy Damian Sławski  w sprawie zdjęcia z porządku obrad uchwał dot. projektu budżetu na 
2022 rok, istocie tych uchwał.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – wyjaśnia, że radni mają poprawki do projektu, 
a uchwała zostanie podjęta.  
 
Porządek sesji po wprowadzonych zmianach:  
1. Otwarcie sesji.  
2. Stwierdzenie kworum.  
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad.  
5. Przyjęcie protokołu sesji  

a) XXXVII/2021 z dnia 17 listopada 2021 r. 
b) XXXVIII/2021 z dnia 25 listopada 2021 r. 
c) XXXIX/2021 z dnia 29 listopada 2021 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra 

na lata 2021-2034.  
8. Zapoznanie z treścią uchwał II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  
9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 

2022-2036.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2022 rok.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 5 w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Drugie – część I na terenie gminy 
Miedziana Góra.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część IIA. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w 
miejscowości Kostomłoty Drugie.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/317/18 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 1 
marca 2018 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem bądź 
zarządzającym jest Gmina Miedziana Góra udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/141/20 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 19 
marca 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Gminą Miedziana Góra, a 
Gminami Książki i Lisewo.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Miedzianej Górze.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2022-2024 w 
Gminie Miedziana Góra. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

20. Sprawy różne.  
21. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie.  
22. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami XXXVI-XL 
23. Zapytania i wolne wnioski. 
24. Zakończenie sesji. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. .  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
PRZECIW (1)Jan Reczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – stwierdza, że porządek obrad został przyjęty.  
 
 
5. Przyjęcie protokołu sesji 
 
a) XXXVII/2021 z dnia 17 listopada 2021 r. – brak uwag  
 
b) XXXVIII/2021 z dnia 25 listopada 2021 r. 
 
Radny Jarosław Wałek – zgłasza poprawkę do protokołu -  przypomina sytuacje, jaka miała miejsce 
w związku z odmówieniem przez pracownika wydania kserokopii wniosku złożonego do Polskiego 
Ładu w wersji papierowej. Pracownik napisał oświadczenie o odmowie w związku z nieobecnością 
bezpośredniego przełożonego, wynikało z niego jakby przełożony mu zabronił. W związku 
z powyższym prosił o ustalenie tego i o przedstawienie/poinformowanie o sposobie ukarania winnego. 
Zapis o sposobie ukarania winnego i poinformowaniu nie znalazł się w protokole, a powinien.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  - zgodnie z art. 85 Statutu Gminy „Radni mogą 
zgłaszać poprawki i uzupełnienia do protokołu najpóźniej do czasu rozpoczęcia następnej sesji. O ich 
uwzględnieniu rozstrzyga Przewodniczący po wysłuchaniu sekretarza i protokolanta.” (Radny 
Jarosław Wałek zgłosił poprawkę do protokołu przed rozpoczęciem sesji rady)  
Sekretarzem na XXXVIII sesji była radna Anna Zapała-Sledź. . 
Ogłasza 5 minut przerwy.  
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Po przerwie, po konsultacji z sekretarzem i protokolantem uzgodniono, że poprawka zostaje 
uwzględniona.  
 
c) XXXIX/2021 z dnia 29 listopada 2021 r. – brak uwag  
 
Głosowano w sprawie: 
XXXVII/2021 z dnia 17 listopada 2021 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że protokół został przyjęty.  
 
Głosowano w sprawie: 
XXXVIII/2021 z dnia 25 listopada 2021 r. z uwzględnieniem poprawki wniesionej przez radnego. .  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że protokół został przyjęty. 
 
Głosowano w sprawie: 
XXXIX/2021 z dnia 29 listopada 2021 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że protokół został przyjęty. 
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 
 
Omówienie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok rozpoczęto o godz. 14:57 
zakończono o godz. 16:46 
Na pytania radnych odpowiedzi udzielali: Wójt Gminy Damian Sławski, Kier. Ref. IGPOS Katarzyna 
Kozieł, Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk.  
 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omawia projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
Głosu zabrali:  
Radny Dariusz Siwek – ws. gospodarki odpadami (przejęcia utrzymania poziomu recyklingu przez 
gminę, kodów odpadów, nieprawidłowości podczas segregacji odpadów, kontroli przez gminę 
podczas odbierania odpadów, działania informacyjne ws. segregacji śmieci i uświadomienia 
mieszkańców) 
Radny Zdzisław Moćko – pyta o przeniesienie realizacji pn. modernizacja terenu oczyszczalni 
ścieków do roku 2022  
Temat terminów ogłaszania przetargów.  
Radny Dariusz Siwek – porusza temat terminu wymiany lamp oświetleniowych,  
Radna Anna Zapała-Śledź  1) temat terminu ogłoszenia przetargu na oświetlenie, plan postępowań  
2) zmniejszenie refundacji budowy sieci wodociągowej i sieci kanalizacyjnej w msc. Porzecze 
i Kostomłoty Drugie  
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Radny Jarosław Wałek – porusza temat niezrealizowania zadań inwestycyjnych. Rozwija temat.  
Dodaje, że zadania inwestycyjne założone do wykonania w danym roku powinny być wykonane; 
uważa że podpisywanie umów bez stosowania kar skutkuje nie wykonywaniem zadań. Dodaje, że 
radni dopilnują żeby zadania niewykonane znalazły się w budżecie. Porusza temat terminu ogłaszania 
postępowań przetargowych. Przytacza post (w celu obrony radnych) opublikowany przez wójta gminy 
z dnia 1 grudnia 2021 r. „Dlaczego radni głosują przeciwko inwestycjom, o które zabiegali”.   
Uważa, że podjęcie tej uchwały jest formą czyszczenia budżetu.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   zabiera głosu w sprawie tworzenia budżetu, planu 
zamówień, zobowiązania do wykonania zadań przez wójta,  
Wójt Gminy Damian Sławski – wyjaśnia, że podjęcie uchwały (zmieniającej budżet) wiązałoby się 
z umożliwieniem realizacji inwestycji. Zamiarem podjęcia tej uchwały było doprowadzenie do 
realizacji inwestycji. Określa, że praca na planie zamówień publicznych, praca w samorządzie jest jak 
praca na żywym organizmie. Dokumenty strategiczne czy plany wskazują kierunek rozwoju 
i realizacji zadań, ale z pewnych naturalnych przyczyn nie da się tego dotrzymać. Szerzej omawia 
temat. Nie podjęcie uchwały budżetowej w dn. 29 listopada 2021 r. zamknęło drogę do podpisania 
umowy z wykonawcą, a także otrzymania dofinansowania.  
Radna Anna Zapała-Śledź radni nie są przeciwko inwestycjom, są przeciwko niezrealizowania 
inwestycji. Rozwija temat.  
Szersza dyskusja w powyższym temacie (wójt gminy Damian Sławski, radna Anna Zapała-Śledź)  
Radny Dariusz Siwek – porusza temat przecisków pod drogą w msc. Bobrza oraz współpracy wójta 
z radnymi  
Radna Bożena Modrzejewska – 1)  temat zmniejszenia dochodów związanych z podatkami, z czym się 
to wiąże 
2) temat opóźnienia wykonania inwestycji dotyczącej sieci kanalizacyjnej w msc. Ćmińsk, Bobrza, 
Przyjmo, Porzecze. Prosi o dokumenty dot. wysokości odsetek związanych z obciążeniem firmy.  
Radny Zdzisław Moćko – 1) zabiera głos w sprawie podatków od firm transportowych.  
2) opóźnienie odbioru kanalizacji – mieszkańcy nie mogą wykonać przyłączy, materiały budowlane 
drożeją.  
Temat przedłużenia czasu zrealizowania inwestycji związanej z budową sieci kanalizacyjnej.   
(radna Bożena Modrzejewska, wójt gminy Damian Sławski, radny Dariusz Siwek, Kier. Ref. IGPOS 
Katarzyna Kozieł)  
Radny Marek Podsiadło – dodaje, że radni nie są przeciwko rozwojowi gminy, mieszkańcom.  
Zwraca uwagę na lekceważące podejście.  
Radny Jarosław Wałek – temat wspólnego przygotowania projektu, realizowania zadań 
inwestycyjnych, ciągłej pracy radnych nad otrzymanym projektem budżetu,  
Radny Zdzisław Moćko – temat oświetlenia ul. Ciosowa  
Radny Jarosław Wałek – temat współpracy radnych z wójtem, stwierdza, że radni są do niej gotowi   
Radna Bożena Modrzejewska ws. otrzymanych zmian wprowadzonych do projektu budżetu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski ogłasza 5 minut przerwy w celu przygotowania 
informacji dot. wysokości kary dla wykonawcy w związku z budową sieci kanalizacyjnej.  
Po przerwie Radna Bożena Modrzejewska przedstawia informacje. 
Prosi o poinformowanie rady o rozstrzygnięciu sprawy ws. obciążenia wykonawcy. Zastanawia się 
czy tej kwoty nie możnaby przeznaczyć na dofinansowanie do przyłączy dla mieszkańców.  
Temat dofinansowania do przyłączy dla mieszkańców.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok..  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4)Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
PRZECIW (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Uchwała nie została podjęta. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana 
Góra na lata 2021 - 2034. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na 
lata 2021 - 2034..  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4)Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
PRZECIW (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna 
Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1) Wiesław Tokar 
Uchwała nie została podjęta. 

8. Zapoznanie z treścią uchwał II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 
2022-2036. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2022 rok. (punkt 
zdjęto z porządku obrad) 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 5 w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Drugie – część I na terenie gminy 
Miedziana Góra. 
 
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł omawia projekt uchwały, nadmienia że dotyczy on jednej działki, 
zmiana jednostkowa. W obecnym planie nieruchomość  przeznaczona pod tereny rolne oraz 
zalewowe. Część rolna projektowana pod zabudowę, część zalewowa miała by pozostać w obecnym 
stanie.  Zmiana finansowana przez właściciela nieruchomości. Podpisane porozumienie o sposobie 
finansowania. Komisja inwestycji pozytywnie zaopiniowała propozycje zmiany.   
Radna Bożena Modrzejewska – pyta o zakres zmiany, na mapie zauważa niedociągnięcie 
w przekształcanej działce, czy tereny te nie ingerują w drogę  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł – błąd wynika z map podkładowych, zmiana dotyczy wskazanej 
działki  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 5 w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Drugie – część I na terenie gminy Miedziana 
Góra. 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr XL/273/2021 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część IIA. 
 
Urbanista Rafał Kozieł – przedstawia uwagę nr 1 dot. mpzp sołectwa Kostomłoty Pierwsze –część 
IIA. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  przedstawia proponowany tryb głosowania uwag 
dotyczących projektu uchwały w sprawie m.p.z.p (Załącznik nr 5 do protokołu)  
Zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym plan miejscowy 
uchwala rada po: 
a) stwierdzeniu, że nie narusza on ustaleń studium,  
b)  rozstrzygając jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu  
c) rozstrzygnięciu o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury 
technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania, zgodnie z 
przepisami o finansach publicznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia trybu głosowania uwag zawartych w projekcie uchwały.  
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  stwierdza, że tryb głosowania został przyjęty.  

______________ 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  uwaga nr. 1 została przedstawiona, otwiera dyskusje.  
Brak dyskusji na temat uwagi nr. 1.  
 
Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi nr 1.  
Wyniki głosowania 
ZA (nieuwzględnieniem): 11, PRZECIW (nieuwzględnieniu): 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (nieuwzględnieniem) (11)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław 
Moćko, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (nieuwzględnieniu) (2) Marek Podsiadło, Łukasz Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Dariusz Siwek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uwaga nr 1 została nieuwzględniona 
w części.  

______________ 

Urbanista Rafał Kozieł – przedstawia uwagę nr. 2  

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  otwiera dyskusję.  
Brak dyskusji.  
 
Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi nr 2.  
Wyniki głosowania 
ZA (nieuwzględnieniem): 10, PRZECIW (nieuwzględnieniu): 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK 
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GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (nieuwzględnieniem) (10)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Bożena 
Modrzejewska, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (nieuwzględnieniu) (2)Marek Podsiadło, Łukasz Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Zdzisław Moćko, Dariusz Siwek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uwaga nr 2 została nieuwzględniona 
w części.  

______________ 

Urbanista Rafał Kozieł – przedstawia uwagę nr. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  otwiera dyskusję.  
Brak dyskusji.  
 
Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi nr 3.  
Wyniki głosowania 
ZA (nieuwzględnieniem): 11, PRZECIW (nieuwzględnieniu): 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (nieuwzględnieniem) (11)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław 
Moćko, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (nieuwzględnieniu) (2)Marek Podsiadło, Łukasz Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Dariusz Siwek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uwaga nr 3 została nieuwzględniona 
w części. 
________________ 

Urbanista Rafał Kozieł – przedstawia uwagę nr. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  otwiera dyskusję.  
Brak dyskusji 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi nr 4.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Dariusz Siwek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uwaga nr 4 została nieuwzględniona 
w części. 
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_____________ 

Urbanista Rafał Kozieł – przedstawia uwagę nr. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  otwiera dyskusję.  
Brak dyskusji 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi nr 5.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Dariusz Siwek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uwaga nr 5 została nieuwzględniona 
w części. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   ogłasza 5 minut przerwy.  
Po przerwie, podczas której został przygotowany załącznik nr 2 do przedmiotowej uchwały, 
wznowiono obrady.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   - odczytuje projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część IIA..  
Wyniki głosowania 
ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Jan Reczyński, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, 
Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Zdzisław Moćko, Dariusz Siwek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała nr XL/274/2021 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w 
miejscowości Kostomłoty Drugie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski  mówi, że do wglądu na jego biurku leżą załączniki do 
projektu. Są to wyciągi z ksiąg wieczystych.  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł – omawia projekt uchwały, podjęcie uchwały jest niezbędne 
w celu rozpoczęcia procedury administracyjnej.  
Radna Bożena Wychowaniec – zauważa, że nie ma uwzględnionej jednej działki w otrzymanym 
wykazie przed sesją.  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł – odpowiada,  że przez nieuwagę została ona pominięta, jest to 
umowa darowizny  
Wójt Gminy Damian Sławski omawia szerzej sprawę związaną z ul. Szkolną  
Radna Bożena Modrzejewska – pyta o działki podlegające wywłaszczeniu, czy podjęcie uchwały 
będzie wiązało się z wszczęciem procedury przez gminę. Dodaje, że jakiś czas temu były już 
zapewnienia, że ze wszystkimi mieszkańcami temat jest już uzgodniony i możemy rozpocząć pisać 
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wniosek o projekt i wykonanie. Czy dawniej czy teraz byliśmy źle informowani.  
Odpowiedzi udziela wójt gminy i kier. Ref. IGPOS.  
Radny Zdzisław Moćko pyta o odpłatność, oraz o rozwiązanie biegnących wód , mieszkańcy mają tam 
zabudowany rów,  
Wójt Gminy Damian Sławski – były wysyłane pisma do mieszkańców w celu usunięcia nielegalnych 
zapór. Po drugiej kontroli wszystkie takie zapory zostały usunięte. Nie jest w stanie powiedzieć czy 
całkowicie wyeliminuje to problem, ale dąży się do tego aby maksymalnie wyeliminować taki skutek 
i w pełni rozwiązać problem.  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł odpłatnie przejęte zostanie 293 m.kw. za cenę 12 000 zł.  
 Radny Jarosław Wałek – przytacza historię związaną z odpływaniem wód z ul. Szkolnej, 
 w przypadku większych opadów następuje wylanie wód,(skrzyżowanie przy Straży Pożarnej 
w Kostomłotach Pierwszych). Kiedyś były podejmowane działania w celu opracowania technicznego. 
Jest to ważny punkt przy budowie ul. Szkolnej. Trzeba przewidzieć techniczne rozwiązania na 
ewentualnie powstałe szkody, które mogą powstawać w związku z dużą ilością wód opadowych.  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł – w ramach opracowaniu projektu przebudowy ul. Szkolnej 
będzie opracowane również pozwolenia wodnoprawne, koncepcja obejmuje także informacje dot. 
baypasów. Mamy to na uwadze.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Kostomłoty Drugie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
Uchwała nr XL/275/2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/317/18 Rady Gminy Miedziana Góra 
z dnia 1 marca 2018 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Miedziana Góra udostępnionych dla operatorów 
i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł – omawia projekt uchwały.  
Brak uwag.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/317/18 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 1 
marca 2018 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem bądź 
zarządzającym jest Gmina Miedziana Góra udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
Uchwała nr XL/276/2021 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/141/20 Rady Gminy Miedziana Góra z 
dnia 19 marca 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
 
Kier. Ref IGPOS Katarzyna Kozieł omawia projekt uchwały. Zmiana związana z wystawianiem 
opadów biodegradowalnych. Zmiana w zapisie - określa ona, że nieruchomości kompostujące odpady 
nie będą oddawały firmie wywozowej i nie będą przekazywały do punktów selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych. Zabieg estetyczny, wyjaśniający mieszkańcom.  
Radna Bożena Wychowaniec - porusza temat zasadności dodatkowego zapisu w deklaracji dot. 
odbioru popiołu, popiół zajmuje największy tonaż śmieci. Taki zapis może w przyszłości miał by 
wpływ na ustalanie kwot odbioru odpadów. Czy istnieje taka możliwość?  
Kier. Ref IGPOS Katarzyna Kozieł odpowiada, że nie były badane możliwości stosowania ulg, jeśli 
mieszkańcy deklarują brak wywozu popiołu. Musimy to zweryfikować czy jest to zgodne z 
przepisami.  
Radna Anna Zapała-Śledź mówi, że niektórzy wcale nie mają popiołu i czemu mają płacić za innych, 
popiół dużo waży.  
Kier. Ref IGPOS Katarzyna Kozieł – z tego co kojarzy ustawodawca nie dał uprawnienia do 
zmniejszania opłaty z tego tytułu. Sprawdzimy to.  
Radny Jarosław Wałek – kontynuuje temat, uważa że popiół bezwzględnie powinien być 
wprowadzony w deklaracji, składnik cenotwórczy. Dlaczego mamy wszyscy płacić za popiół, którego 
nie produkujemy. Dla niego utworzenie przepisu prawa było pod kątem wielkich miast, to nie ustawa 
która nie pozwala na poszerzenie o element, który w danym miejscu i w danej gminie występuje. 
Zwraca uwagę na przyjrzenie się temu tematowi.  
Radca prawny Krzysztof Włodarczyk – musimy to przeanalizować.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/141/20 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 19 
marca 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jarosław Wałek 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
 
Uchwała nr XL/277/2021 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Gminą Miedziana Góra, a 
Gminami Książki i Lisewo. 
 
Kier. Ref. PKOSZ Rafał Zajęcki – omawia projekt uchwały, sformalizowanie kontaktów partnerskich, 
pozwoli to na rozpoczęcie współpracy.  
Radny Jarosław Wałek – pyta o przewidywane obciążenia finansowe,  
Kier. Ref. PKOSZ Rafał Zajęcki Rafał Zajęcki – zasady współpracy będą przedmiotem porozumienia, 
będziemy starać się pozyskiwać środki zewnętrzne, sama wymiana doświadczeń nic nie kosztuje.  
Radna Bożena Modrzejewska – czy musimy podpisywać umowę czy współpraca bez umowy nie jest 
możliwa?  
Kier. Ref. PKOSZ Rafał Zajęcki – jest możliwa, ale aby pozyskiwać środki z zewnątrz konieczne jest 
nawiązanie umowy partnerskiej.  



 13 

Radna Anna Zapała-Śledź porusza temat pozyskiwania środków, czy są już jakieś plany?  
Kier. Ref. PKOSZ Rafał Zajęcki – jeżeli będzie wyrażona zgoda poprzez podjęcie tej uchwały 
będziemy myśleć aby pozyskiwać środki,  
Wójt Gminy  Damian Sławski – w tej chwili uchwała jest jedynie uchwałą intencyjną, warto mieć 
takie kontakty aby te doświadczenia wymieniać. Chcemy sformalizować to uchwałą, aby w 
przyszłości w momencie możliwości realizowania projektów partnerskich wspólnych mieli już takiego 
partnera.   
Radna Anna Zapała-Śledź – dodaje, że myślała, że wygląda to tak, że znajdujemy dofinansowanie 
i znajdujemy wtedy partnera, który odpowiada nam pod to dofinansowanie.  
Wójt Gminy  Damian Sławski tak to nie wygląda, w momencie gdy pojawią się środki, trzeba pisać 
wniosek i nie ma wtedy czasu na szukanie gminy partnerskiej.  
Radna Anna Zapała-Śledź – kontynuuje, że dobrze znaleźć by taką gminę do partnerstwa, która 
pozwoli nam uzyskać więcej punktów w celu uzyskania dofinansowania. Zamkniemy się, a ta gmina 
nie do końca pozwoli nam na uzyskanie dofinansowania.  
Wójt Gminy  Damian Sławski umowa partnerska i ta uchwała do niczego nas nie zobowiązuje, jest to 
dobre rozwiązanie aby już wcześniej nawiązać takie partnerstwo. Ciężko powiedzieć, że jakaś gmina 
będzie lepiej punktowana. Punktacja zerojedynkowa.  
Radna Bożena Wychowaniec -  na podstawie czego zostało ocenione, że są to dobrzy partnerzy, pyta 
o nawiązanie współpracy z gminą Krzywiń, przypomina, że dostęp do spotkania z tamta delegacją nie 
mieli wszyscy  
Wójt Gminy  Damian Sławski – zna wójtów;  są to doświadczeni samorządowcy, rozszerza temat 
spotkania   
Radny Jarosław Wałek – prosi wójta aby pamiętać w przyszłości  o radzie gminy,   
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy Gminą Miedziana Góra, a Gminami 
Książki i Lisewo..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, 
Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr XL/278/2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedzianej Górze. 
 
Radna Bożena Wychowaniec – jako wiceprzewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji omawia 
projekt uchwały.  
Radny Jarosław Wałek – jako członek komisji, zwrócił uwagę dotyczącą terminowości wysyłania 
zawiadomień i upewnienia się że ono dotarło. Pan Kierownik miał zwróconą uwagę, że w przyszłości 
ma zwrócić uwagę na terminy. Jedna jedyna uwaga, której zabrakło tutaj.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Miedzianej Górze..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr XL/279/2021 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2022-2024 
w Gminie Miedziana Góra. 
 
Kier. GOPS Maciej Strzelecki omawia projekt uchwały.  
Radna Bożena Modrzejewska – pyta o dostęp do spotkań z psychologami, czy rodziny będą 
wytypowane przez GOPS? Zwraca uwagę, że sołtysi też się polecają.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2022-2024 w 
Gminie Miedziana Góra..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr XL/280/2021 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 
 
Kier. GOPS Maciej Strzelecki omawia projekt uchwały. 
Brak uwag.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)Marcin Karczewski, Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena 
Modrzejewska, Marek Podsiadło, Jan Reczyński, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Jarosław Wałek, 
Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (1)Wiesław Tokar 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski   stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr XL/281/2021 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski    ogłasza 5 minut przerwy.  
 
 

20. Sprawy różne. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – w związku ze zdjęciem punktów z porządku obrad 
związanych z projektem budżetu na 2022 rok składa na ręce wójta poprawki dot. projektu budżetu. 
Zaprasza na komisję budżetu w najbliższy poniedziałek tj. 3 stycznia 2022 r. o godz. 14:15.  
Głosu w sprawie zabrał Wójt Gminy Damian Sławski.  Kieruje pytanie do przewodniczącego komisji 
budżetu dlaczego od momentu otrzymania projektu uchwały nie została zwołana komisja w celu 
omówienia.  
Odpowiedzi udzielił radny Dariusz Siwek – przewodniczący komisji budżetu, rolnictwa i promocji 
gminy.  
Szersza omówienie tematu organizacji posiedzeń komisji, podziału radnych, przyjęcia budżetu, 
w którym udział wziął wójt gminy Damian Sławski, radny Dariusz Siwek.  
W trakcie sale obrad opuścił radny Jarosław Wałek.  
Radna Bożena Modrzejewska – odnosi się,  że wójt zarzuca że radni nie przychodzą i nie rozmawiają, 
porusza kwestię, że część radnych zaprasza się do przygotowania projektu. Boli ją wybiórcza 
promocja części radnych, przytacza kwestię wykonania oświetlenia w poszczególnych sołectwach, 
wykorzystanie funduszu sołeckiego.  
Odpowiedzi udziela Wójt Gminy Damian Sławski – nikt nie patrzy na preferencje, co możemy to 
realizujemy, nie patrzymy czy radny jest w klubie czy go nie ma, rozszerza temat.  
Radny Zdzisław Moćko – porusza temat oświetlenia, wykonania jednej lampy na Osiedlu w Lesie, 
sołectwo Ciosowa. Dodaje, że jest tam już 20 lamp.  
Wójt Gminy Damian Sławski – wyjaśnia że jest to droga prywatna, nie możemy oświetlać takich dróg.  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł wyjaśnia kwestię poruszoną przez radnego Z. Moćko ws 
uregulowania stanu ul. Szmaragdowej. 
Na salę obrad wrócił radny Jarosław Wałek. 
Kontynuacja tematu omówienia projektu budżetu, podziału radnych, komisji ws. omówienia projektu 
budżetu, spotkań z wójtem (Radna Anna Zapała-Śledź, radny Rafał Wiórek, radny Marek Podsiadło) 
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł przedstawia szerzej sytuację związaną z uregulowaniem stanu 
prawnego ul. Działkową w związku z zabraniem głosu przez radnego M. Podsiadło, który zarzucił 
zaniechanie.  
W dyskusji głosu zabrał Przewodniczący Rady Rafał Micigolski, który zaznacza, że aby dostać 
pozwolenie na budowę trzeba być właścicielem nieruchomości, można to zrobić jak jest się 
posiadaczem samoistnym, należy złożyć wniosek do starostwa aby droga stała się mieniem gminnym, 
stan prawny nie musi być uregulowany.  
Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł – aby tak się stało należy to udowodnić, że jest to mienie gminy,  
w przypadku ul. Działkowej nie ma takiej możliwości.  
Głosu zabiera radny Dariusz Siwek ws. ul. Działkowej i komisji objazdowej, zarzuca nieobecność 
pana wójta.  
Przewodniczący Rady Rafał Micigolski porusza temat spotkań z mieszkańcami podczas konsultacji 
ws. miejscowego panu zagospodarowania przestrzennego.  
Odpowiedzi udziela wójt gminy, który wyjaśnia, że wtedy miał zaplanowane inne obowiązki ale 
spotyka się on z mieszkańcami na zebraniach sołeckich czy też w każdym innym dniu. Jest do 
dyspozycji.  
 
21. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie – brak interpelacji  
 
22. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami XXXVI-XL 
(załącznik nr 14 do protokołu)  
 
Wójt Gminy  Damian Sławski przedstawia sprawozdanie za okres między sesjami.  
 
Na pytania odpowiadał wójt gminy Damian Sławski oraz Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł, 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk. 
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Głosu zabrali:  
radny Dariusz Siwek – porusza temat  
1)  punktu Konsultacyjno-Informacyjnego ws. realizacji programu „Czyste powietrze” - ilości 
złożonych wniosków;  
2) Gospodarki Niskoemisyjnej, dofinansowanie do pieców, wymiana „kopciuchów”, możliwości 
połączenia z programem „Czyste powietrze”, ilość wymienionych piecy 
 
Radna Anna Zapała-Śledź zabiera głos w sprawie:  
1) podpisania umowy na realizację zadania Przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Przyjmo, 

Bobrza - kwestia zaproszonych gości, czy zaproszeni byli tez radni  
2) umowy z firmą Nice Projekt na oświetlenie drogowe – które oświetlenie ?  
3) jaki jest koszt zakupu książek (akcja pt. „Bajki na Mikołajki”) 
4) podpisanej umowy na oświetlenie drogowe ul. Jesionowa, ul Górnicza, ul. Górna – wykonawca 

nie był wybrany, umowy podpisane. Czy nie można było tak zrobić z ul. Maciejówką?  
 
Radna Bożena Modrzejewska  
1) porusza temat uregulowania stanu prawnego ul. Źródlanej, tryb uregulowania  
 
Radny  Łukasz Woźniak 
1) spotkanie z projektantem rowu na ul. Wyrowce  
 
Radny Rafał Wiórek  
1) pytanie ws. podpisanej umowy z firmą EKO Audytor na audyt termomodernizacji 
 
Radny  Zdzisław Moćko 
1) podpisana umowa z firmą Cabaj Kotala Doradztwo Podatkowe na usługi doradcze – VAT 
2)  porusza temat wykonania oświetlenia na ul. Źródlanej  
 
Radna Bożena Modrzejewska kontynuuje temat ul. Źródlanej  
 
Radny Jarosław Wałek dodaje, że umknęła odpowiedź na pytanie dot. zakupu książek zadanego przez 
radną Annę Zapałe-Śledź.  
 
 
23. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Radny Dariusz Siwek  - porusza temat etapu Centralnego Portu Komunikacyjnego, zwraca uwagę na 
brak spotkań, uczestniczenia radnych, czy jako strona społeczna możemy zgłaszać uwagi, trasy CPK 
Odpowiedz udziela Wójt Gminy Damian Sławski.  
 
Radny Marcin Karczewski – odnosi się do sprawozdania, podkreśla że jest radnym od wielu lat, 
 zabiegamy o drogę w Bobrzy, o straż, aby to małe miejsce wyglądało fajne i było dobrym miejscem 
do mieszkania mieszkańców, aby ludziom żyło się dobrze. Przytacza zadania wykonane w 
poprzednich kadencjach oraz zauważa, że w tej kadencji jest wykonany odbiór straży,  o który pisał 
przez wiele lat, o drogę Bobrza zabiega się od ok. 10 lat. Zwraca uwagę, że poprzedni wójtowie 
potrafili zapraszać radnych i informować ich o planach, odbiorach czy podpisaniu umów, osoby które 
są najbliżej tego terenu. Tutaj radni nie są informowani, niedoceniani, wystarczy zwykły gest. Rozwija 
temat. Porusza kwestię braku władz podczas odbioru.  
Odpowiedz udziela Wójt Gminy Damian Sławski.  
  
Radna Bożena Modrzejewska – nawiązuje do tematu zaproszeń, pomijania radnych z terenu podczas 
odbiorów inwestycji   
 
Radna Anna Zapała-Śledź - porusza kwestię planowanej drogi S74, czy uwagi dot. zjazdu 
w Kostomłotach Pierwszych były zgłaszane do GDDKiA, czy była odpowiedź, kiedy będzie to 
zgłoszone.  
Odpowiedz udziela Kier. Ref. IGPOS Katarzyna Kozieł, wójt gminy Damian Sławski.  
 



 17 

Radny Zdzisław Moćko – kontynuuje temat drogi S74, poruszenie kwestii ekranów akustycznych, 
zwraca uwagę na brak zaproszenia stowarzyszenia na wideokonferencję.  
Odpowiedz udziela Wójt Gminy Damian Sławski.  
W sprawie głosu zabiera radna Anna Zapała-Śledź.  
 
Radny Jarosław Wałek – proponuje, aby w temacie CPK próbować coś się dowiedzieć, aby w miarę 
możliwości wyprzedzić daną sytuację.   
Pyta o zawieszenie opłaty targowej.  
Odpowiedzi udziela Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk.  
 
24. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski - w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
podziękował obecnym i zamknął XL Sesję Rady Gminy. 
 
 
 

Przewodniczący 

Rady Gminy w Miedzianej Górze 

Rafał Micigolski  

  

 

Sekretarz obrad: Sławomir Kozieł  
Przygotował(a): Klaudia Misiewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


